

Mötes protokoll medlemsmöte 20120520

Närvarnade:

Anette Johansson, Emmeli Näslund, Annico Eliasson, Åsa Strindlund, Jaquiline Brännström Lindqvist, Birgitta Flodin, Jennie Persson, Elenor Sjölund, Susanna Hermansson, Tage Nilsson, Annika Forsgren, Rosalie Hermansson, Victoria C Stolpe

1 Emmeli Näslund öppnade mötet

2 Dagordningen godkändes

3 Till justerare valdes Jennie Persson och Elenor Sjölund

4 Fortsatt arbete med loggan. Hoppas kunna få fram en så snart som möjligt. Vicky visade upp en tröja som har en toppenkvalité och finns i flera färger och former (med eller utan luva). Perfekt att trycka på. Ska kolla upp pris med tryck när loggan är klar.

5 Hästivalen: Pga inställt möte kommer mer info senare.

6 Vi funderade och diskuterade hur vi ska komma ut till alla islandshästägare. Några förslag var:

*Fixa lappar att sätta upp på olika ridanläggningar som visar att vi finns

*Kolla med Åsa vem som köpt hennes hästar och om hon vet fler som vi kan värva

*Kolla om det finns möjlighet att synas i tidningen 7 eller ÖA via ett reportage

*Om någon känner någon så hör av dig till Vicky eller Elenor så vi kan kontakta dom (går att göra via hemsidan)

7 Det kom in flera idéer om hur vi skulle kunna få in lite pengar till klubben, t ex:

*Genom att ha studiecirkel i t ex. tömkörning

*Filmkväll där överskottet går till Vilja. Annico och Vicky kollar upp var möjlighet finns att hålla till

*Snälla Karin Åberg erbjöd oss att ha en klädvisningskväll i hennes butik i Hsand där en viss procent av försäljningen går till Vilja. (Ej ridkläder) Superfint erbjudande av Karin! Tack!

*Elenor skulle kolla med Pernilla Näslund om hon hade koll på hur man söker bidrag osv

8 Under övriga frågor kom bl.a upp att:

*Bidragsformulär från Akso blir till hösten

*Det finns en ovalbana i Ärlandsbro som dom som vill kan vara med och träna på. Halvdag kostar 300:- och heldag 600:-. Om det är fler än 6 som är där och tränar så går överskottet av kostnaden

(50:-/pers) till Vilja. Jaqueline kollar när det kan bli aktuellt. Klart så många som möjligt ska komma och prova på en träning!

*Elenor skulle kolla upp varför det är några som inte fått islandshästtidningen

*Åter igen snälla Karin Åberg ger oss som medlemmar 10% rabatt på varor i butiken i Hsand utom på sadlar. En medlemslista ska skickas till henne så kan ni bara uppge ert namn så får ni rabatten

*Anja Norgren ska kolla upp om vi kan få medlemsrabatter hos fler butiker i Örnsköldsvik

*Anette gick igenom vad som fanns i "prislådan" som hon gått igenom från Aquiljor. Det var så mycket så det skriver jag inte här, vill man veta finns en lista som jag kan maila ut till intresserade

*Från och med början på juni kommer alla som inte betalat in medlemsavgift att bli borttagna från Viljas facebookside. Ett gemensamt beslut av styrelsen och dom medlemmar som närvarade på mötet

9 Mötet avslutades

Inget nytt möte bokades. Tid och plats kommer att meddelas när vi har tillräckligt med underlag för ett nytt möte. Skicka gärna saker ni skulle vilja ta upp till mig vstolpe@telia.com så noterar jag dom till nästa möte.

Vid protokollet: 

Victoria Cordestam Stolpe

Justerare:  _____

Jennie Persson

Elenor Sjölund